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Godkjenning av innkalling og saksliste 

1/25 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 1/25 

 
 
Saksorientering 
Det innkalles med dette til møte 1/25 i menighetsrådet den 28.01.25, kl. 19 – 21.  
 
Sakslisten omhandler sakene fra sak 1/25 – 10/25.  
 
Innkalling og saksdokumenter er sendt menighetsrådets medlemmer den 21.01.25. 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
 

Vedtak  

Innkalling og saksliste godkjennes. 
 

 

 
Godkjenning av protokoll 

2/25 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 2/25 

 
 
Saksorientering 
Vedlagt følger protokoll fra menighetsrådets møte 7/24, den 26.11.24. Denne bes 
godkjent. 
 
Forslag til vedtak 
 
Protokollen godkjennes. 
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Vedtak  

Protokollen godkjennes. 
 

 

 

 

 
Saker til behandling 

3/25 Tilbygg Sofiemyr kirke - reviderte tegninger og budsjett 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 3/25 

 
 
 
Saksorientering 
Det vises til vedlagte særutskrifter fra: 

• Sak 75/23 Tilbygg på Sofiemyr kirke, behandlet i møte 12. desember 2023. 

• Sak 3/24 Budsjett 2024, behandlet i møte 23. januar 2024. 
 
Menighetsrådet har tidligere vedtatt å utvide kontorfløyen i Sofiemyr kirke med vel 
100 m2. Brutto kostnadsramme ble fastsatt til vel 2,1 mill. kr. Tilbygget ble forutsatt 
finansiert med mva-refusjon, 0,5 mill i tilskudd fra Nordre Follo kirkelige fellesråd og 
med menighetsrådets egne fondsmidler på ca. 1,1 mill kr. ,jfr. Vedlagt særutskrift. 
 
Status i prosjektet er at planene er godkjent av: 

• Arbeidstilsynet 

• Biskopen i Borg 

• Nordre Follo kirkelige fellesråd 

• Nordre Follo kommunen har gitt rammetillatelse 
 
Formålet med denne saken er primært å gi menighetsrådet informasjon om status og 
et oppdatert kostnadsanslag som grunnlag å kunne beslutte om det vil gå videre med 
å realisere prosjektet.   
 
Justerte planer 
Etter at Kvernaas arkitekter overtok som arkitekt er det foretatt mindre justeringer på 
de plan- og fasadetegningene som lå til grunn for tidligere behandling i menighetsråd 
og fellesråd. Endringene er i hovedsak av estetisk karakter og endrer ikke 
funksjonene i bygget. Det er disse tegningene som ligger til grunn for kommunens 
rammetillatelse. De godkjente tegningene vedlegges.  
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Revidert kostnadsanslag 
Menighetsrådet er tidligere informert om at det i planfasen har påløpt vesentlig 
høyere kostnader enn opprinnelig budsjettert. Dette gjelder spesielt utgifter til arkitekt 
og konsulenter (brann, overvannshåndtering og oppmåling). Dette ble ansett 
nødvendig for at søknad om rammetillatelse kunne fremmes. Påløpte kostnader 
inngår i det reviderte kostnadsanslaget som vedlegges. 
 
Revidert budsjett er hovedsakelig basert på innhentede tilbud fra håndverkere og 
leverandører av byggematerialer i desember 2024 og januar 2025.     
Det gjøres oppmerksom på at kostnadene til el. arbeider og arkitekt er spesielt 
usikre. Innhentet tilbud på fagfeltene ligger til sammen i størrelsesorden 450.000 
høyere enn det som er tatt høyde for i revidert budsjett. Det anses realistisk å bringe 
disse til foreslått nivå ved å tråle videre i markedet. 
 
Det er foreløpig heller ikke hentet inn tilbud på oppføring av utvendig teglmur. Her er 
oppdaterte gjennomsnittspriser på denne type arbeider i vårt område lagt til grunn. 
Øvrige prisøkninger avspeiler at prisene på byggevarer og håndverkstjenester har 
økt betydelig de siste 1,5-2 årene. 
 
Fremdrift 
Som nevnt har kommunen gitt rammegodkjenning for prosjektet. Dersom 
menighetsrådet beslutter å realisere foreliggende planer, er neste skritt å fremme 
søknad om igangsettelsestillatelse (IG). Er søknaden komplett, har kommunen en 
frist på 3 uker behandlingstid. Søknaden må fremmes av en såkalt ansvarlig søker, 
som koordinerer kommunikasjonen mellom byggherre og kommunen.  
 
Flere er forespurt om å påta seg oppdraget som ansvarlig søker, men avklaring 
foreligger foreløpig ikke. Dessuten må fagområdene ventilasjon og elektro 
ansvarsbelegges før søknad kan fremmes. Dette jobbes det aktivt med. 
 
Med mindre nye uforutsette hindre dukker opp, ligger det an til at byggearbeidene 
kan påbegynnes så snart telen er ute av jorda. Erik Haugom, ansvarlig utførende, er 
løpende orientert om fremdrift i saken, men kommer ikke videre før IG foreligger. 
 
Så snart resultatet av menighetsrådets behandling foreligger vil byggekomiteen 
eventuelt bli mobilisert for å planlegge gjennomføringsfasen.  
 
Følgende alternative forslag til vedtak fremmes: 
 
Forslag til vedtak 
 
Alternativ 1: 
Kolbotn menighetsråd godkjenner vedlagte reviderte tegninger og vedtar 
ovenstående investeringsbudsjett for tilbygg på Sofiemyr kirke, med bruk av 
disposisjonsfond menighetshus på kr. 1.992.000 til utbygging av kontorfløy. 
 
Alternativ 2: 
Kolbotn menighetsråd stiller planene i bero da kostnadene blir vesentlig høyere enn 
tidligere vedtatt. 
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Møtebehandling 

Daglig leder holdt en presentasjon av prosjektets historikk så langt, fremdrift, status 
pr i dag, og en oppdatering på økonomien i menighetshusfondet.  
Menighetsrådsmedlemmer stilte spørsmål til daglig leder og prosjektleder rundt den 
økonomiske risikoen i prosjektet og minnet om medlemmenes personlige ansvar. 
Prosjektleder gikk muntlig gjennom hver post på budsjettet og forklarte. 
 
Det kom også spørsmål rundt organiseringen av den planlagte dugnadsinnsatsen i 
prosjektet, og dimensjoneringen av ventilasjonsløsningen sett opp mot ventilasjon 
ellers i kirken. Begge deler ble svart ut i møtet.  
 
Videre ble det spurt om miljøprofilen i prosjektet, og svart ut at forutsetningene her er 
teglstein og betong, i kombinasjon med en stram økonomi, og at det da er krevende 
å tilrettelegge for en sterk miljøprofil. 
 
Menighetsrådet ønsket også at dagens egenkapital protokollføres. 
Pr. 04.02.25 disponerer Kolbotn menighetsråd følgende: 

• Driftskonto: kr. 5.569.310  
o Kr. 2.736.984 av disse er avsatt i disposisjonsfond menighetshus 

• Slorakonto: kr. 749.977 (ca 2/3 tilhører Kolbotn) 

 
 
Menighetsrådet gikk til votering over alternativene til vedtak. 
11 medlemmer stemte for alternativ 1.  
0 medlemmer stemte for alternativ 2. 
 
Alternativ 1 enstemmig vedtatt. 
 
Menighetsrådsleder May Britt overrakk en blomsterhilsen til Harald som takk for 
innsatsen så langt i prosjektet. 
 
Vedtak  

Alternativ 1: 
Kolbotn menighetsråd godkjenner vedlagte reviderte tegninger og vedtar 
ovenstående investeringsbudsjett for tilbygg på Sofiemyr kirke, med bruk av 
disposisjonsfond menighetshus på kr. 1.992.000 til utbygging av kontorfløy. 
 

 

 

 

 

 

4/25 Regler for salg i og ved kirkene 
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Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 4/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
De siste måneder har det forekommet salg i og utenfor Sofiemyr kirke. I den 
anledning har staben etterlyst regler som regulerer dette, og menighetsrådet bes 
derfor om å vedta regler for dette. 
 
Forslag til vedtak 
 
Kolbotn menighetsråd vedtar følgende regler for salg i og ved kirkene i soknet: 
 
1. Det godtas salg på torget i Sofiemyr kirke, og i våpenhuset i Kolbotn kirke til følgende 
formål: 

• Salg knyttet til menighetens egne arrangement 

• Salg i tilknytning til arrangement som har fått godkjent utleie. 
 
2. Salg / innsamling for andre formål: 

• Salg / innsamling for humanitære formål kan skje utenfor kirkene. 

• Det godtas ikke salg for kommersielle formål inne i kirkene eller utenfor på kirkenes 
område. 

 
Møtebehandling 

Nestleder MR Helge Næsheim orienterte om saken. Det kom noen spørsmål til 
formuleringene som ble avklart. 
 
Vedtak  

Kolbotn menighetsråd vedtar følgende regler for salg i og ved kirkene i soknet: 
 
1. Det godtas salg på torget i Sofiemyr kirke, og i våpenhuset i Kolbotn kirke til følgende 
formål: 

• Salg knyttet til menighetens egne arrangement 

• Salg i tilknytning til arrangement som har fått godkjent utleie. 
 
2. Salg / innsamling for andre formål: 

• Salg / innsamling for humanitære formål kan skje utenfor kirkene. 

• Det godtas ikke salg for kommersielle formål inne i kirkene eller utenfor på kirkenes 
område. 
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Orienteringssaker 

5/25 Økonomirapport pr. 31.12.2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 5/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Daglig leder og Økonomiutvalget orienterer om økonomirapport pr. 31.12.2024. 
I skrivende stund er endelig økonomirapport ikke mottatt fra regnskap. Den ligger 
derfor ikke ved denne innkallingen, men ettersendes eller legges frem under møtet. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

Daglig leder orienterte om at det ikke foreligge endelig årsregnskap enda, men at 
Kolbotn menighet i 2024 ser ut til å gå med et overskudd på kr. 306.000. 
Dette skyldes flere faktorer, blant annet en god kultur for å søke støtte, at aktiviteter 
som hovedregel er selvfinansierte, og en betydelig økning av givertjenesten. 
 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

6/25 Innsettelse av ny sokneprest på Kolbotn 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 6/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Søndag 2. februar 2025 er det innsettelsesgudstjeneste for ny sokneprest på 
Kolbotn, Anne Grete Listrøm. 
 
Prost Espen og fungerende sokneprest Johanne deltar.  
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Kantor Simon Skyttermyr og kammerkoret deltar. 
 
Det er satt opp en dåp i gudstjenesten, som også skal feires med dåpsselskap i 
peisestuen etter gudstjeneste. 
 
Det blir utvidet kirkekaffe i store menighetssal etter gudstjenesten med taler.  
Ministranter og bibelgruppe har ansvaret for kirkekaffen. 
 
Menighetsråd og stab oppfordres til å delta. 
 
I møtet tar menighetsrådet en gjennomgang av praktiske behov knyttet til 
innsettelsen, og fordeler eventuelle ansvar. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

7/25 Prosessplan for ressursfordelingssaken 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 7/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det vises til sak 47/24 Fellessamling menighetsråd – ressursfordeling, som ble 
behandlet i møtet 8. oktober 2024 med kirkeverge og prost til stede. Det vises også 
til fellessamling for alle menighetsrådene, avholdt i Sofiemyr kirke, hvor tall og 
statistikk for de fire stabsfellesskapene ble gjennomgått.  
 
De fire stabsfellesskapene er: 

• Ski og Kråkstad menigheter 

• Langhus og Siggerud menigheter 

• Greverud og Oppegård menigheter 

• Kolbotn menighet 
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Kirkevergen har nå satt opp en beskrivelse av prosessen videre i 
ressursfordelingssaken. Denne ligger vedlagt. 
 
Som informert på fellessamlingen blir en del av prosessen at menighetsrådene kan 
komme med innspill til fellesrådets ressursfordeling mellom stabsfellesskapene. 
Innspillene fra Kolbotn menighetsråd kan si noe om: 

• Hvorvidt dagens ressursfordeling er rettferdig og forsvarlig eller ikke, og evt hvorfor 

• Hvilke prinsipper og hensyn som bør ligge til grunn og vektlegges i fellesrådets 
fordeling av ressurser 

• Hvilke justering som evt bør gjøres ut fra dagens situasjon, når og hvordan 

• Evt andre innspill til prosessen og fellesrådets behandling av saken 

 
Menighetsrådet bes i møte eller på e-post til daglig leder, gi sine innspill til Kolbotns 
uttalelse. AU vil ta ansvaret for utforming av denne, og sende ferdig forslag på høring 
på e-post til menighetsrådet med en gitt høringsfrist, før endelig uttalelse oversendes 
kirkevergen innen gitt frist som er satt til 28. februar 2025. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

Det ble orientert kort om saken, og menighetsrådet støtter fremdriftsplanen. 
 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

8/25 Åpen Kolbotn kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 8/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Ida Grini og Birgit Eikill ønsker å lage en plan for å tilby Åpen kirke i Kolbotn kirke 
med en viss frekvens. 
 
Tanken er et lavterskeltilbud for de som ønsker å komme til kirken, være stille, lytte til 
musikk, tenne et lys og kanskje få med et dikt, noen fine ord etc.. Dette i tråd med 
menighetsrådets vedtatt strategi for 2025-2028, og punktet «Kirken er en kjent og 
naturlig del av lokalsamfunnet og folksliv». 
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Forslag til datoer våren 2025: 

• Åpen kirke tre torsdager fra 1930-2100. 27 februar, 20 mars og 8 mai 
• Musikk, lystenning, sitte stille, opplesing 

 
Flere organister som øver i Kolbotn kirke er positive til å bidra med frivillig orgelspill. 
Kammerkoret kan kanskje også være aktuelle å spørre. 
 
Ida og Birgit kan stille på alle disse samlingene og så får det vurderes om man 
trenger å ha med flere, og om flere ønsker å bidra. Det foreslås å prøve med tre 
samlinger i vår og deretter evaluere veien videre.  
 
Først ønskes det å orientere menighetsrådet, og få eventuelle innspill og 
tilbakemeldinger. 
 
Birgit og Ida orienterer. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

Birgit og Ida orientert om saken. De mottok stor støtte og applaus fra menighetsrådet 
for initiativet og arbeidet. Daglig leder bistår dem der det trengs for å komme i gang 
med prosjektet. 
 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

9/25 Bispedømmerådets forslag til utfasing av prestestillinger 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 9/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Borg bispedømmeråd fastsatte i sitt møte 12. desember et utvalg på om lag 20 
prestestillinger som er med i vurderingen for utfasing, enten helt eller delvis. Se 
vedlegg 1. Se alle vedtak bispedømmerådet har gjort i denne saken i vedlegg 2. 
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De menighetene som er direkte berørt får en invitasjon til å komme med innspill til 
bispedømmerådets behandling 5.februar 2025. 
 
Kapellan i Greverud og Oppegård er blant de utvalgte prestestillingene som vurderes 
for utfasing. Arbeidsutvalget i Kolbotn menighetsråd har derfor hatt møte med 
arbeidsutvalgene i Greverud og Oppegård menighetsråd for å samkjøre uttalelse. Se 
utkast til uttalelse i vedlegg 3. 
 
Kolbotn menighetsråd bes gi eventuelle innspill til uttalelsen på møtet, eller på e-post 
til daglig leder innen fredag 31. januar. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet ble orientert om at innspill er sendt både samlet fra Greverud, 
Oppegård og Kolbotn, i tillegg til et eget innspill fra kirkevergen. 
 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

10/25 Nytt fra utvalgene - gjennomgang av listen og utvalg 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 28.01.2025 10/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
De utvalgene som har noe nytt å melde bes om å gi menighetsrådet en kort 
orientering. 
 
Vi tar en gjennomgang av listen over utvalg og reviderer denne ved behov. Ligger 
vedlagt. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 
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Dag og Birgit orientert fra møte i Trosopplæringsrådet. Det var nylig møte hvor flere 
saker ble behandlet. Oppleves at Elisabeth Skolt styrer dette veldig bra. Elise Frøyen 
var og på møte, og det oppleves at hun gjør en flott jobb, og at disse to ansatte har 
full kontroll på trosopplæringsarbeidet i Nord og at dette er i gode hender. Mye 
spennende og bra som skjer. De må bare passe på å ikke brenne seg ut. Arbeidet 
med opprettelse av et felles utvalg i Nordre Follo for KUL-arbeidet (kirkelig 
undervisning og læring) oppleves som en god ide. 
 
Torgeir orientert om saker som er satt opp til kommende fellesrådsmøte. 
 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

 
Eventuelt 

Ingen saker. 
 
Møtet ble avsluttet ca 20:45. 


